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一、完形填空

Once there was a boy named Arav. His father   1   an iron (铁) shop where he used to help his father with his work.

One day he asked his father, “What is the value of a human?” Father was surprised by this   2  . He thought for a while and said, “Son, it is very   3    to tell the value of any human being because his value is priceless.”

Arav couldn’t   4   it. And he asked, “How is that? If the value of all human being is priceless then why some people get less respect while others get   5  ?”

His father took out a piece of iron bar (棒) and then asked, “What will be the   6   of this piece of iron?” Arav replied, “500 rs (卢比).” Father asked, “What will happen   7   I make small nails (钉子) out of this piece?” Arav thought for a while and then said, “Doing this will   8    its price and it will be sold at 1200 rs.”

Father asked, “What if we use it to make a lot of springs (发条) for   9   ?” Arav replied, “Then we can get more money from this.” Father smiled and said, “Value of a man is just   10   this piece of iron bar. It doesn’t      11  what he is now but what he can become in the future.” After hearing this, Arav knew   12   what his father wanted to say.

We often make   13   many times in thinking of our worth. Sometimes we are even stupid. Seeing our present situation, we start   14   ourselves as valueless and meaningless. We don’t think about what we can do to improve ourselves in the future, and we just tell   15   worth by what we are now. So we should always keep improving ourselves and keeping moving forward to learn our right value.

1. A. closed    

B. managed    

C. passed   


D. found 

2. A. suggestion    
B. answer   


C. ability   


D. question

3. A. difficult    

B. normal   


C. interesting   

D. important

4. A. imagine    

B. understand   

C. explain    

D. support

5. A. worse    

B. better   


C. more   


D. fewer

6. A. cost    


B. shape   


C. size   


D. color

7. A. though   

B. unless  


C. because   


D. if

8. A. drop   


B. increase   


C. record   


D. control

9. A. desks   


B. bikes   


C. rings    


D. watches

10. A. from  


B. about   


C. like   


D. with

11. A. give up


B. look up


C. turn on


D. depend on 

12. A. politely   

B. clearly   


C. widely  


D. carefully  

13. A. promises     
B. choices    

C. mistakes  


D. decisions

14. A. considering   
B. guessing  


C. encouraging   

D. comparing 

15. A. his   


B. her   



C. our  



D. their 

二、阅读理解

B

There are many team projects in the school that need to be completed together. It is easier and faster than doing everything alone. However, team projects aren’t always easy, as not everyone knows how to work well together. Here are some suggestions to make team work easier.

Make sure everyone knows the purpose. If you’re doing a class project, you need to check the teacher’s instructions and know the purpose. And ask questions whenever anything isn’t clear. 

Give members different roles. There should be a leader who helps everyone make decisions. You can also have a recorder to write down the team’s ideas during meetings, and a timer to ensure that people don’t waste time discussing other things.

Divide the work into small tasks. For large projects, team members can choose small tasks they do well in or like. Letting people do what they are good at or like may also help them be more efficient (高效的). Of course, it’s good to try more new things.
Make a total plan for the team. You can list all tasks on the calendar and think about when each one must be finished. And make sure the team members understand the plan. 

Think in others’ positions. Listen when others are speaking. Don’t interrupt them. Do your duty so that other members don’t have to do the work for you. Finally, try to stay active and treat others peacefully. Everything is easier when you’re having fun!
1. Why does the author believe that a recorder should be set up in the team? 

A. To help the team members make decisions.
B. To write down the team’s ideas during meetings.
C. To make the team projects be a great success perfectly.

D. To make sure people don’t waste time discussing other things.

2. What is the author’s attitude towards whether people should be encouraged to do what they are good at or enjoy in a team?  

A. Confident.                    B. Confused.
C. Doubtful.                     D. Open-minded.

3. What does the underlined word“interrupt”in Paragraph 6 mean？
A. 打断 
  B. 阻拦    C. 影响

D. 干预
4. Which of the following shows the structure of the passage?  

A. ①②/③④/⑤⑥
B. ①/②③④⑤⑥
C. ①/②③/④⑤⑥
D. ①②③/④/⑤⑥
C  

There are more different kinds of species（种类）living in the world. Sadly, while we’re discovering new types of plants and animals, species are also disappearing. This is a big problem. When one species dies out, it often causes unexpected problems for many other species. 

It’s believed that endangered species act as an alarm that other life may be under greater threat. As species in ponds, forests and waters become extinct, other species will soon suffer the same fate. To help protect all living things on Earth, officials from across the world came together and a historic agreement was reached. Now, about 17 percent of the planet’s land and eight percent of its oceans are under protection.

In many cases, interactions between species are complex and often unforeseen(无法预见的). For example, if an insect that feeds on a plant becomes extinct, the plant it feeds on may grow wild and kill other plants. At the same time, insect-feeding birds may lose an important food source. Each of these later changes could have lots of effects. This damage can continue until the ecosystem is changed for the worse.
While many different things can lead to biodiversity loss, humans are behind each of them. On land, the biggest problem is agriculture (农业). In the sea, it’s overfishing. Other problems include hunting, pollution, and climate change. 

The agreement aims to solve these problems. But dealing with biodiversity loss doesn’t depend on what countries say they’ll do. Instead, it depends on what they actually do.

1. What does the underlined part “a big problem” in the first paragraph refer to?

A. There are more different kinds of species living in the world.

B. Endangered species act as an alarm to scientific workers about other lives.
C. As we discover new types of animals and plants, species are also disappearing.
D. When a species becomes extinct, it often brings unexpected problems to many other species.

2. How does the writer organize the third paragraph?

A. By introducing a fact.          B. By giving an example.
C. By listing some tips.           D. By comparing the differences.
3. Which of the following sayings is related to the fourth paragraph?

A. 不怨天，不尤人。  

B. 天下之众本在一人。    

C. 始作俑者，其无后乎？



D. 人无远虑，必有近忧。


4. What might be discussed next?

A. What the advantages of implementing this agreement are.

B. What we should do in the face of the biodiversity loss.

C. What the difficulties in dealing with biodiversity loss are.

D. What the difficulties of implementing this agreement are.

三、回答问题

Here is a notice for Dinky’s restaurant in Birmingham.
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1. What is the text above？

2. Where will Dinky’s restaurant open?

3. When can people go to Dinky’s restaurant?

4. What does the restaurant prepare?  

5. How many ways are mentioned to get more information ?
四、阅读填空

As we all know, red paper-cuts are the first choice to put up on doors and windows in some festivals. In 2009, Chinese paper-cuts   1    (list) in the Representative List of the Intangible Cultural Heritage of Humanity by UNESCO(联合国教科文组织《人类非物质文化遗产代表作名录》).

As a   2  (tradition) folk art, Chinese paper-cut comes with all kinds of designs or patterns (图案) with scissors. They are often put up on the windows, doors or lanterns    3   (express) the feelings of joy and hope in life. They are beautiful, interesting, and are widely popular among Chinese people. Most importantly, they carry the feelings of common people.  

There are different   4   (style) of paper-cuts. For example, the southern style is delicate and vivid (细腻生动), with natural scenery, including birds and flowers, as the main subject. The northern style is   5   (simple) and easier to cut.

The art of paper-cut is the fruit of the hard-work and creation of Chinese people. Till today, it still owns   6   (it) unusual values of art. Today people are creating works of art that carry the values of modern society with   7   (develop) technology and more creative skills. Many people are trying to carry forward the fine tradition of paper-cuts and change it better. As Chinese, everyone should inherit this traditional art form to keep it alive.

五、综合阅读

A

It seems that on every street corner in the world, there is a fast food restaurant. Around the world, $240 billion a year is spent on fast food. 

People everywhere are busy, so they do not want to wait (A) ______ their food. Yet, even though fast food has become quite popular, there are many myths (荒诞的说法) about it.

The first myth is that fast food is a recent invention. This is not (B)true. More than 2000 years ago, the people of Rome lined up in the street to buy quick meals at small stands. One type of their more popular fast food (C) looked a lot like a modern hamburger. 

A second myth is that all fast food is American. Actually, some traditional Chinese food also belongs to it. This includes mantou, noodles and Chinese dumplings. One of the most popular fast food chains (连锁店) in the US is Chinese Panda Express. (D)它在美国有成百上千家餐厅.
Finally, many people think that fast food is always bad for you. But the truth is that every fast food restaurant has some healthy food on its menu, and some fast food restaurants only make healthy food. The problem is not fast food, (E) ______ the choices we make. 

Like all things, fast food has some minuses (缺点). (F) For example, many families don’t keep the habit of eating together because of fast food. However, in a fast-moving world, people need food that is convenient. The most important point is that we need to decide for ourselves what and where to eat.
1. 在文中(A)和(E)的空白处填入适当的单词: ______; ______
2. 写出文中画线部分(B)和(C)的同义词或近义词: ______; ______
3. 将文中画线部分(D)译成英语: _________________________
4. 将文中画线部分(F)改写为: Because of fast food, for example, many families ______ ______ the habit of eating together.
5. 第四段第二句画线单词“it”指代的是: ______
B

Do you know the idea of  “saving face”?

It is a well-known idea and phrase in the West. To put it simply, this comes down to how China and the West have built (A) ______ their societies and cultures differently from one another over time. (B)然而对于西方人是很难完全理解的. 

At its heart, American culture celebrates individualism (个人主义) and directness while in China it’s more about keeping (C)good relationships and living peacefully as a whole.①
For example, if you were in a business group meeting in the US, you might be thanked by your partners for giving direct (D)advice to your boss because it shows initiative(主动性). In China, it may be better to be less direct and instead talk to your boss later in private.

②In the US, people would take him aside and quietly tell him about the fact. This way you would be helping to save him the personal embarrassment of not noticing it sooner. ③But some of my Chinese friends would think it better not to mention it (E) ______ let the gentleman find it on his own later. (F)In this way, it could help the gentleman avoid losing face in front of others.

By knowing how “saving face” works differently in Western countries and China, you are well on your way toward managing any kind of social situation with grace(体面).
1. 在文中(A)和(E)的空白处填入适当的单词: ______; ______
2. 将文中画线部分(B)译成英语: ___________________________
3. 写出文中画线部分(C)和(D)的同义词或近义词: ______; ______
4. 将文中画线部分(F)改写为: In this way, it could ______ the gentleman ______ losing face in front of others.
5. 将“Another example of‘face’is if you were to see an older gentleman on the street with toilet paper stuck on his shoe.”填入文中,①②③三处中最佳的位置是: ______
参考答案

一、完形填空

【主旨大意】本文是一篇记叙文。一个叫Arav的男孩问自己的父亲“一个人的价值是什么?”父亲通过自己铁铺的一根铁棒的演变教会他，人的价值是无价的，他的价值不是在于他现在是什么，而在于他将来能成为什么。文章旨在告诉我们要不断完善自己，努力向前去寻找我们真正的价值。

1. B【解析】考查动词词义辨析。句意：他父亲_______一家铁铺，他过去常常在那里帮父亲干活。closed关闭；managed经营；passed路过；found发现。根据“he used to help his father with his work”可知，此处指他父亲经营一家铁铺。故选B。

2. D【解析】考查名词词义辨析。句意：父亲对这个_______感到惊讶。suggestion建议；answer答案；ability能力；question问题。根据上文“What is the value of a human?”可知，此处指父亲对这个问题感到惊讶。故选D。

3. A【解析】考查形容词词义辨析。句意：判断一个人的价值是非常_______，因为他的价值是无价的。difficult困难的；normal正常的；interesting有趣的；important重要的。根据“because his value is priceless”可知，判断一个人的价值是非常困难的。故选A。

4. B【解析】考查动词词义辨析。句意：Arav不能_______它。imagine想象；understand理解；explain解释；support支持。根据下文“And he asked, ‘How is that? If the value of all human being is priceless then why some people get less respect while others get   5  ?’”可知，此处指Arav对父亲所说的“it is very   3   to tell the value of any human being because his value is priceless”无法理解。故选B。

5. C【解析】考查形容词词义辨析。句意：如果所有人的价值都是无价的，那么为什么有些人得到的尊重更少，而另一些人得到的_______？worse更差的；better更好的；more更多的；fewer更少的。根据“some people get less respect”及表示转折关系的while可知，此处指另一些人得到的更多，为less的反义词复现。故选C。

6. A【解析】考查名词词义辨析。句意：这根铁棒的_______将是什么？cost价钱；shape形状；size尺码；color颜色。根据下文“500 rs (卢比).”可知，此处指这根铁棒的价钱是多少。故选A。

7. D【解析】考查连词词义辨析。句意：_______我把这根铁棒做成小钉子会发生什么?though尽管；unless除非；because因为；if如果。根据句意可知，此处表示如果，是一种条件，应用if引导条件状语从句。故选D。

8. B【解析】考查动词词义辨析。句意：这样做会_______它的价格，售价将达到1200卢比。drop下降；increase提高；record记录；control控制。根据上文“500 rs (卢比).”可知，此处指把铁棒做成小钉子后价格将被提高到1200卢比。故选B。

9. D【解析】考查名词词义辨析。句意：如果我们用它来做_______的发条会怎样呢?desks桌子；bikes自行车；rings戒指；watches手表。根据句意及生活常识并结合备选项可知，只有手表里面有发条。故选D。

10. C【解析】考查介词词义辨析。句意：一个人的价值就_______这根铁棒。from从；about关于；like像；with带有。根据语境可知，此处是父亲在打比方，指一个人的价值就像这根铁棒。故选C。

11. D【解析】考查动词短语辨析。句意：他的价值不_______他现在是什么，而是他将来能成为什么。give up放弃；look up查找；turn on拒绝；depend on取决于。根据语境及“but what he can become in the future”可知，此处指一个人的价值不取决于他现在是什么。故选D。

12. B【解析】考查副词词义辨析。句意：听完这些，Arav_______知道父亲想说什么了。politely礼貌地；clearly清楚地；widely广泛地；carefully仔细地。根据语境可知，在父亲的一番话语之后，Arva清楚地知道父亲想要表达的意思了。故选B。

13. C【解析】考查名词词义辨析。句意：我们常常在考虑自己的价值时多次_______。promises诺言；choices选择；mistakes错误；decisions决定。根据下文“Sometimes we are even stupid.”可知，此处指多次犯错误。故选C。

14. A【解析】考查动词词义辨析。句意：看到我们现在的处境，我们开始_______自己毫无价值和毫无意义。considering考虑；guessing猜测；encouraging鼓励；comparing比较。根据上文“We often make   13   many times in thinking of our worth.”可知，此处指认为自己毫无价值和毫无意义，为think of的同义词复现。故选A。

15. C【解析】考查代词词义辨析。句意：我们不考虑将来我们能做些什么来提高自己，我们只是根据现在我们是什么来判断_______价值。his他的；her她的；our我们的；their他们的。根据句意及主语we可知，此处指判断我们的价值。故选C。

二、阅读理解

B

【主旨大意】本文是一篇说明文。主要介绍了学校里有很多团队项目需要一起完成。这比一个人做任何事情都简单快捷。并给出了一些让团队工作更轻松的建议。
1. B【解析】细节理解题。题干意为：为什么作者认为在一个团队中需要设立记时员？根据第三段第三句中的“You can also have a recorder to write down the team’s ideas during meetings”可知，是为了记下会议中团队成员们的想法。故选B。
2. D【解析】推理判断题。题干意为：对于是否应该鼓励人们在团队中做自己擅长或喜欢的事情，作者持什么态度？根据第四段最后两句“Letting people do what they are good at or like may also help them be more efficient (高效的). Of course, it’s good to try more new things.”可知，作者认为让人们做他们擅长或喜欢的事情也可以帮助他们提高效率；同时，他也认为尝试更多的新事物是件好事。由此可推知，作者对此是持开放态度的。故选D。

3. A【解析】词义猜测题。题干意为：第六段画线单词“interrupt”的意思是什么？根据画线单词所在句的上一句“Listen when others are speaking.”可知，此处在别人说话的时候要听着，不要打断别人说话。由此可推知画线单词的含义是“打断”。故选A。
4. B【解析】文章结构题。题干意为：以下哪项显示了文章的结构？通读全文可知，第一段总述学校里有很多团队项目需要一起完成，但团队项目并不总是那么容易；第二到六段分述了五点让团队项目更加轻松的建议。由此可知本文为总分结构。故选B。

C

【主旨大意】本文是一篇说明文。主要介绍了生物多样性正在减少，以及人类的一些行为对生物多样性的危害，最后提出保护生物多样性取决于我们做了什么，而不是说了什么。
1. C【解析】细节理解题。题干意为：第一段的画线部分“a big problem”指的是什么？根据画线部分所在句中的“This”可知，此处指代上一句。结合上句“Sadly, while we’re discovering new types of plants and animals, species are also disappearing.”可知，画线部分指的是，在我们发现新型动植物的同时,物种也在消失。故选C。

2. B【解析】写作手法题。题干意为：作者是如何组织第三段的？通读第三段可知，本段主要通过举例介绍一种以植物为食的昆虫的灭绝会对它的捕食者和被捕食者，以及其他生物，甚至整个生态系统都会有影响，来说明在许多情况下，物种之间的相互作用是复杂的，而且往往是不可预见的。由此可知，本段主要是用了举例子的方式来行文的。故选B。

3. C【解析】跨学科知识题。题干意为：下列哪个谚语与第四段有关系？通读第四段可知，本段第一句“While many different things can lead to biodiversity loss, humans are behind each of them.”为段落主题句，指出虽然许多不同的事情都会导致生物多样性的丧失，但每一件事情背后都有人类。由此可推知，作者认为人类才是生物多样性丧失的始作俑者。结合选项可知，C项符合第四段大意。故选C。

4. B【解析】推理判断题。题干意为：接下来可能会讨论什么？根据最后一句“Instead, it depends on what they actually do.”可知，文章最后是说保护生物多样性取决于我们做了什么，由此可推知接下来最可能介绍的是，面对生物多样性的缺失，我们具体应该怎么做。故选B。

三、回答问题

【主旨大意】本文是一篇应用文。介绍了Dinky的餐厅开业的通知。
1. A notice. 【解析】细节理解题。题干意为：上面的文章是什么？根据第一句“Here is a notice for Dinky’s restaurant in Birmingham.”可知是一则通知。故填A notice。
2. In Birmingham.【解析】细节理解题。题干意为：Dinky的餐厅将在哪里营业？根据第一句“Here is a notice for Dinky’s restaurant in Birmingham.”可知是在伯明翰(英国域市）。故填In Birmingham。
3.At 10:00 a.m.-22:00p.m, on 8th August , the second Tuesday .【解析】细节理解题。题干意为：人们什么时候可以去Dinky的餐馆呢？根据Date 中“Open on 8th August , the second Tuesday 及Time 中“10:00 a.m.-22:00 p.m.”可知，是在8月8日，即第二个星期二早上10点到晚上10点。
4. The waiters have been trained well and the food is cooked and served expertly by the cooks. 【解析】细节理解题。题干意为：餐厅准备了什么？根据Attention可知,餐厅将服务员训练有素，厨师做的食物和服务都很专业。
5. 2/Two.【解析】数量归纳题。题干意为：提到了多少种方法来获得更多的信息？根据“For more information，please call 6864 2351 or come to Dinky’s restaurant.”可知，有两种获取信息的方式。故填2/Two。
四、阅读填空

【主旨大意】本文是一篇说明文。主要从表现形式、粘贴地点、特殊意义、南北风格差异以及其传承介绍了剪纸艺术。

1. were listed【解析】句意：在2009年，中国剪纸被联合国教科文组织列入《人类非物质文化遗产代表名录》。分析句子结构可知此处缺少谓语动词。主语Chinese paper-cuts和谓语动词构成逻辑上的动宾关系，应用被动语态，因为时间在2009年，应用一般过去时，且主语是复数。故填were listed。

2. traditional【解析】句意：作为一种传统的民间艺术，中国的剪纸带有各种设计或用剪刀剪出的图案。分析句子结构可知此处缺少形容词作定语。故填traditional。
3. to express【解析】句意：它们经常被粘贴在窗户、门或灯笼上，以表达生活中的快乐和希望。分析句子结构可知此处缺少动词不定式作目的状语。故填to express。

4. styles【解析】句意：剪纸有不同风格。分析句子结构可知该句为there be句型，此处缺少主语。根据空前“are”及“different”可知其复数符合语境。故填styles。

5. simpler【解析】句意：北方的风格更简单，更容易剪。根据空后的“and easier”可知此处缺少形容词比较级与“easier”并列作表语。故填simpler。

6. its【解析】句意：直到今天，它仍然拥有其不同寻常的艺术价值。分析句子结构可知此处缺少形容词性的词作定语修饰名词。故填its。

7. developed【解析】句意：今天，人们正在用发达的技术和更多的创造性技能创作承载现代社会价值观的艺术作品。分析句子结构可知此处缺少形容词作定语修饰名词。故填developed。

五、综合阅读

A

【主旨大意】本文是一篇说明文。主要介绍了关于快餐的三种荒诞的说法。文章旨在告诉我们，在一个快速发展的世界里，人们需要快餐，即使它有缺陷，但我们是有决定权的，因而也可以避免缺点。
1. for; but【解析】A句句意：各地的人们都很忙，所以他们不想______他们的食物。根据语境可知此处指等待他们的食物，wait for等待，为固定搭配，故填for; E句句意：问题不在于快餐，______我们所做的选择。not...but...不是……而是……，为固定结构。故填but。

2. real; seemed【解析】B处单词译为：真实的，其近义词是real，故填real; C处looked...like意为看起来像，同义词是seemed，故填seemed。

3. It has hundreds of restaurants in America【解析】“hundreds of”，成百上千的。D处表达客观事实，应用一般现在时态。故填It has hundreds of restaurants in America。
4. give up【解析】F句句意: 例如，由于快餐，许多家庭不保持一起吃饭的习惯了。换一种说法可以是许多家庭放弃了一起吃饭的习惯。give up为动词短语，意为“放弃”。故填give up。

5. fast food【解析】根据语境可知作者想说明的是，并不是所有的快餐都是美国的。事实上，一些传统的中国食物也属于快餐种类。故此处it代指上文提到的fast food。故填fast food。
B

【主旨大意】本文是一篇说明文。主要介绍了“保全面子”在中美文化中的不同含义。文章旨在告诉我们，通过了解中西方“保全面子”的不同做法，能很好地处理社交场合中的问题。
1. up; and【解析】A句句意：简单地说，这可以归结为中国和西方如何随着时间的推移建立了彼此不同的社会和文化。build up是动词短语，意为“建立”。故填up; E句句意：但我的一些中国朋友认为最好不要提这件事，让这位先生后面自己去找。分析句子结构并结合语境可知，此处缺少并列连词连接前后两个句子。故填and。

2. However, it’s difficult for Westerners to fully understand【解析】结合语境可知B处表达客观事实，应用一般现在时态。It is +adj.+for sb. to do sth.对某人来说做某事是……的，为固定句型。“fully understand”完全理解。故填However, it’s difficult for Westerners to fully understand。

3. great; suggestions【解析】C处译为：好的，其近义词是great，故填great。D处译为：建议，其同义词是suggestion，因其为可数名词，分析句子结构可知此处应用其复数形式。故填suggestions。
4. prevent/keep; from【解析】F句的句意: 这样，可以帮助绅士避免在别人面前丢脸。换一种说法可以是防止绅士在别人面前丢脸。prevent/ keep sb. from (doing) sth.防止某人(做)某事，为固定搭配。故填prevent/keep; from。

5. ②【解析】所要填写句的句意：“面子”的另一个例子是，如果你在街上看到一位老先生，他的鞋子上粘着卫生纸。分析①、②、③处所在位置并结合语境可知，②处上文介绍的是第一个有关“面子”的例子，下文介绍的是另一个例子，②处应起承上启下的作用。结合以上分析可知选②处。故填②。
Dinky’s restaurant


Date：Open on 8th August,the second Tuesday .


Time：10:00 a.m.-22:00 p.m.(everyday)


Attention：the waiters have been trained well and the food is cooked and served expertly by the cooks. The restaurant is expected to be very popular.


For more information，please call 6864 2351 or come to Dinky’s restaurant.
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